

# 600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

## Verslag bestuursvergadering 9 april 2024 om 14.00 uur in de Kruisdam (Pleinzaal)

Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Rob de Graeve, Bert vd Broek, Joost Nachbahr.  
Mbt. agendapunt 9.A.a. over voortgang "Aardagsvrij": regiegroep, rol vd Stichting en strategiediscussie: Herman Nieuwland en Chiel Eendenburg

1. Welkom en Agenda
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 26-03 maart (reeds in bezit en hierbij)
  - o nav 3 gebruik klaslokalen. Reactie Liesbeth: had inderdaad beter gecommuniceerd moeten worden. Afd. Onderwijs zag het als een technische kwestie bij een tijdelijke oplossing.
3. Mededelingen:
  - o gesprek met de gemeente over huurcontract is op 15-04-24 as.
4. Ingekomen - Mail  
*Ingekomen mail in principe ter kennisname. Als iemand er een voorstel aan wil verbinden dan graag volgende vergadering met voorstel terug.*
  - a. Reactie van ouder op paaseieren zoeken. Cees geeft dit door naar A&E.
  - b. Subsidieaanvraag buurtbatterij van Chiel . Komt ook bij 9.A.a. aan de orde.
  - c. Definitieve omgevingsvisie 2040 van gemeente (Rob) Ter kennisname
  - d. Brief van Versa: nieuwe bestuurder per 01-05-24 Jiska van den Hoek. Ter kennisname
  - e. Introductie leefstijlloket Sportservice bij Buurtteam en Infopunt. Ter kennisname
  - f. Mail nieuwsbrief Beter Oud worden. Een keer in wijkblad? De website en nieuwsbrief misschien een keer in wijkblad melden met de link
  - g. LSA: Ondernemen in de buurt mail. Ter kennisname.
5. Voortgang contacten nav aanmelding nieuwe vrijwilligers  
Verslag van ervaringen en afspraken over vervolg van de contacten.
6. Voortgang jaarverslag.  
Er wordt mede aan de hand van overzicht geïnventariseerd. Wat nog ontbreekt komt nog.
7. Vervolg traject Toekomst Bestuur
  - a. Definitieve versie rapport. Akkoord
  - b. Jaap maakt met selectiecommissie afspraken met vier kandidaten. In eerste instantie betreft het benoembaarheid. In tweede instantie een gezamenlijk gesprek met het oog op de samenwerking en functieverdeling. Bij de huidige stand van zaken hopen we het bestuur 1 juni te kunnen benoemen. In mei gezamenlijk vergaderen. Even afhankelijk van vakantieafwezigheid zijn iig Jaap, Cees en Joost ook na mei nog beschikbaar voor overdracht.  
Het blijft nodig aandacht te besteden en/of actie te ondernemen voor ondersteunende en coördinerende rollen.
  - c. Joost geeft nog een contact voor mogelijk bestuurslid door.
8. Wethoudersoverleg 18 april as.  
We lichten de stand van zaken toe en besteden -indien nodig- ook aandacht aan een evt. plan

# 600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

B- vervolg. Het volgende wethoudersoverleg staat gepland op 14 juni 11.30 in de Kruisdam. Jaap zal dit bevestigen.

## 9. Portefeuilles:

- A. Portefeuille voorzitter: actualiteit, mededelingen
- a. Voortgang Duurzaam – Aardgasvrij - aanwezig Herman Nieuwland en Chiel Eendenburg. Herman heeft in een bijlage zijn eerste gedachten -mede nav eerste contacten met de regiegroep neergelegd.
    - In de regiegroep wordt gedacht over een wijziging in opzet. Daarin wordt in een Bewonersraad voorzien. Dit ook nog naast huurders- en bewonersvertegenwoordigingen. Hoe verhoudt dit zich nu tot onze rol in de regiegroep?  
Als wijkorganisatie hebben wij een rol mbt. participatie en inspraak van bewoners. Uit de aard van die functie zou de Stichting de verantwoordelijkheid kunnen nemen om de regie van zo'n (onafhankelijke) bewonersraad voor zijn rekening te nemen, te weten de organisatie van en verantwoordelijkheid voor participatie en inbreng van de Meentbewoners bij de duurzaamheids- en aardgasvrij-ontwikkelingen in onze wijk. Daarbij treedt de stichting niet op als woordvoerder voor de wijk, maar als organisator en ondersteuner van een bewonersraad en secundair -indien en waar nodig- als vertolker van die standpunten (waar de bewonersraad primair haar eigen standpunten bepaalt en daaraan uiting geeft).  
De vertegenwoordiger van de Stichting in de regiegroep kan fungeren als voorzitter van die raad. Hiermee claimen bewoners hun eigen positie in het proces. De deelname en steun van de bewoners aan het duurzaamheidsproces is essentieel. Een goed geïnformeerde maar onafhankelijke oordeelsvorming is daarbij voorwaarde. Zowel in de huidige proeffase als in de toekomstige ontwikkeling op wijkniveau. Het is van belang dat zij hun eigen positie kunnen innemen.  
In eerste instantie toetst Herman deze gedachte bij de regiegroep.
    - Wat betreft de strategische uitgangspunten deelt het bestuur in principe de denkbeelden van Herman zoals neergelegd in zijn mailverslag. Voor de langere termijn onderzoek naar gemeenschappelijke oplossingen als warmtenet onder beheer van een warmtebedrijf zonder winsttoegmerk met overheidsdeelname, waarbij wettelijk gecontroleerde prijzen worden gehanteerd. Daarin past ook het verhaal van Chiel over de buurtbatterij.
  - b. Concept notulen wijkbeheer 21-03 Ter kennisname.  
Cees zal ter informatie, o.a. over het onderwerp wonen, bij de volgende vergadering van de commissie op 16 mei aansluiten. Jaap is die avond verhinderd i.v.m. de hoorzitting van de bezwaarschriftencommissie.  
De commissie is uitgebreid met een nieuw lid: Linda Smiet
  - c. Mail Gerard Bierlaagh inzake nieuwe elektriciteitshuisjes en verplaatsing bijeenkomst naar 7 mei as. Ter kennisname.
- B. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen
- a. Bert zorgt ervoor dat het bord met ereleden en Vrijwilligersoorkonde binnenkort wordt opgehangen. De spullen van de foto-expo kunnen daar (na een maand expositie) worden weggehaald of verplaatst. De foto-expositie zelf blijft voorlopig nog hangen.

## 600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- b. Vraag wanneer we in de zomer dicht zijn. In ieder geval beperkt – minimaal open overdag. Rekening houden met de huurders. Rob is deels aanwezig. Met Alma bespreken wanneer zij aanwezig kan zijn.
  - c. Jaap heeft samen met Alma gesprek met Kim Overeem gehad. Haar voorstel vinden zij een verfraaiing van de ruimte. Twee schilderijen op twee plekken in de Noordzaal. Combineert mooi met de cultuuractiviteiten en de kleurstelling in de ruimte. Wordt ook nog aan inrichtingscommissie voorgelegd. Kim vraagt hier geen vergoeding voor, alleen de kosten voor verf en materiaal ad. € 500,- zijn voor onze rekening. Wat bestuur betreft -even afhankelijk van andere reacties- akkoord.  
*Ondertussen is er met leden van de inrichtingscommissie contact geweest. Die waren enthousiast dus wordt het traject -in overleg met de penningmeester- in gang gezet.*
- C. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen
- a. Stand van zaken jongerenoverlast? Versa vond gesprek niet nodig. Jongeren zijn aangesproken en enkelen krijgen aparte behandeling. Gerichte inzet van wijkagent en Boa's. Dat blijft komende tijd zo. Jill en Cees lopen in mei een keer jongerencentrum in. Goede actie vanuit gemeente. Later toch nog een bijeenkomst met jongeren erbij. Is nu redelijk rustig.  
Waardering voor de inzet van de gemeente, cq. medewerker Tjibbe Buruma.
  - b. Afwijzing subsidie 600-50-jaar-activiteiten?  
Communicatie stroef verlopen. Jill heeft vergeefs geprobeerd contact te krijgen met Allard Bentvelsen, voorzitter van de commissie. Gaat er nu om te overleggen of er alsnog te praten is met een hernieuwde aanvraag. Eerstens over koningsdag en vervolgens over de rest van het programma. Cees is er druk mee bezig en heeft binnenkort een gesprek met Allard kunnen arrangeren. Wordt vervolgd.
  - c. Gesprek geweest met Marjolein en A&E-team, althans Roos. De rest kon niet. Hebben ook drukke agenda.
  - d. Gesprek met Meentwerf is binnenkort. Als de mogelijkheid zich aandient zal Cees aandachtspunt van Joost in het gesprek meenemen.
  - e. voortgang aanpak probleem biljartplaatsing. Druk mee bezig. (Cees en Bert)
- D. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees) actualiteit, mededelingen
- o Kortgeleden heeft Cees ons per mail geïnformeerd. Voortgang in mei.  
Komende bijeenkomsten april – mei
- E. Portefeuille financiën (Rob) actualiteit, mededelingen
- o Jaarrekening 2023. De jaarrekening 2023 wordt goedgekeurd
  - o Investeringsprogramma 24-28. Het overzicht wordt als informatief voor kennisgeving aangenomen.  
We nemen er geen besluit over. Over investeringen voor volgend jaar wordt besloten bij het vaststellen van de begroting over volgend jaar.  
Dit als algemene regel.
- F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging
- a. Verzonden stukken Praathuis 2025. Akkoord
  - b. Verantwoording Praathuis 2023. Akkoord.

# 600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- c. Over voortgang Meent Mobiel:  
René neemt met Gouden Dagen en Kerkelanden contact op over de verzekering. Zeer de vraag of chauffeurs zomaar onder gemeentelijke vrijwilligersverzekering vallen. Met Cees (onze deskundige) daarover overleggen.  
Aanmelding vrijwilligers loopt positief.
- G. Portefeuille communicatie en informatie (Joost): actualiteit, mededelingen
  - a. wijkblad 50 jaar, is niet dit jaar maar in 2025. Wellicht dan een gelegenheid om gedenkuitgave uit te brengen (wat nu als “de Glossy” bedoeld was)
  - b. Voortgang Redactie. Zitten wat kinken in de kabel. Joost heeft komende week enkele gesprekken. Wordt vervolgd.

## 13. Rondvraag

## 14. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting.

De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 23 april om 14.00 uur in de Zuidzaal.

JN-JD 24-04-2024